



Fiche Mission : Médiatiser la mission du Maghreb Economic Forum et de la Commission Mondiale de l'Éducation (ONU)
Mission Statement: Media coverage of the mission of the Maghreb Economic Forum and the World Commission on Education (UN)



Fiche Mission

Mission Assignment

Nom du Client <i>Client's name</i>	Maghreb Economic Forum <i>Maghreb Economic Forum</i>
Localisation Client <i>Client Location</i>	Genève, Suisse <i>Geneva, Switzerland</i>
Année <i>Year</i>	2017 <i>2017</i>
Domaine <i>Sector</i>	Education <i>Education</i>
Description de la mission	Le Maghreb Economic Forum, avec les Nations Unies, a voulu médiatiser, via Dr. Amel Karboul, le rôle de la Commission Mondiale à l'Éducation (ONU) et la visite en Tunisie de ses représentants pour la mise en place d'un laboratoire. Notre mission consistera à amener Amel Karboul dans les média tunisiens.
Assignment Description	<i>The Maghreb Economic Forum, together with the United Nations, wanted to publicise, via Dr Amel Karboul, the role of the World Commission on Education (UN) and the visit to Tunisia of its representatives for the setting up of a laboratory. Our mission will be to bring Amel Karboul to the Tunisian media.</i>
Localisation Mission <i>Assignment Location</i>	Tunis, Tunisie – Nantes, France <i>Tunis, Tunisia – Nantes, France</i>
Exemple de lien/Link examples	<u>https://www.mosaïquefm.net/fr/actualite-midi-show/222506/amel-karboul-je-prefere-aider-la-tunisie-uniquement-a-l-international</u>